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Nu de Raab Karcher-vestigingen allemaal 'om' zijn naar Raab Karcher kwam die vraag opnieuw bij ons op. We
stelden hem in 2022 al eens aan BME's CEO Remco Teulings.

Had ook TABS kunnen zijn?

We vroegen Teulings bij de overname van Raab Karcher ook naar TABS Holland. Had het ook de moeder van
PontMeyer en Jongeneel kunnen zijn die hij overnam? “We hebben zeker ook over TABS nagedacht, het is een
prachtig bedrijf.” Was het te koop? “Alles is te koop, uiteindelijk gaat het om de juiste prijs en timing, denk ik.”
Maar waarom dan toch Saint-Gobain? “Het had allebei gekund. Saint-Gobain is iets meer van hetzelfde en
daardoor iets makkelijker te integreren. TABS heeft zijn oorsprong in het hout en heeft daar haar ‘forte’. Onze
verhouding hout en bouwmaterialen is denk ik precies omgekeerd aan die van TABS. Als je die verschillende
competenties van hout en bouwmaterialen combineert, creëer je veel meerwaarde voor de toekomst. Met de
houtpositie van TABS zou je strategisch kunnen groeien, net zoals wij nu doen met ijzerwaren.”

Check MIXXpro's achtergronden bij de transitie van Raab Karcher naar BMN.
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